
 
Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 
A Mozgássérültek Bonyhádi Egyesületének Vezetősége, Ellenőrző Bizottsága nevében nagy tisztelettel és 
szeretettel köszöntöm Egyesületünk küldötteit. 

Minden év májusában sor kerül a Küldöttgyűlés összehívására, ahol beszámolunk az előző évben végzett 
munkánkról, a költségvetés végrehajtásáról, az Egyesület anyagi helyzetéről. 

Az elmúlt évben maradéktalanul működött Egyesületünk, irodánk – heti 12 órában – folyamatosan nyitva állt 
tagságunk előtt. Elláttuk a szervezet működtetéséből adódó feladatokat, szerveztük a szolgáltatásokat, illetve 
fogadtuk a hozzánk forduló tagtársakat, információt, tanácsot nyújtva számukra, segítséget ügyeik intézésében. 

Vezetőségi ülést 7 alkalommal tartottunk az éves munkatervünk alapján, minden esetben határozatképes volt a 
vezetőség. Február és március hónapban a területi tájékoztatókon, májusban a Küldöttgyűlésen beszámoltunk 
az előző évi munkánkról, a költségvetés végrehajtásáról, valamint elfogadtattuk az éves költségvetési 
tervezetet. 

A 2024. évi költségvetési tervben, illetve annak végrehajtása során arra törekedtünk, hogy az éves mérleg 
pozitív legyen, azaz a kiadások ne haladják meg a bevételeket. Ezt sikeresen teljesítettük, gazdasági helyzetünk 
– a tagsági díj emelésének, és a takarékos gazdálkodásnak köszönhetően – stabillá vált. 

Egyesületünk alapvető bevételi forrása a tagdíjbevétel, ami 2023. évben 1.768.000,-Ft volt, 2024-ben pedig a 
3000,-Ft-ra történő emeléssel 2.227.000,-Ft lett. Ennek az intézkedésnek a szükségszerűségét a taglétszám 
alakulása is mutatja: 

2024. január 1-én az egyesület taglétszáma:  967 fő 
2024. december 31-én az egyesület taglétszáma: 882 fő   
Új belépők száma: 43 fő 
Tagsági viszony megszűnése: 128 fő 
 
Taglétszámunk jelentős csökkenése a Covid járvány alatt következett be, majd – sajnos – folytatódott az 
ortopédiai vizsgálatok megszűnése miatt. 
A taglétszám alakulása nem csak a tagdíjbevétel miatt fontos, hanem azért is, mert a MEOSZ-támogatás is ezen 
alapul. Szerencsére a taglétszám csökkenése ellenére – a támogatás mértékének emelésével – jelentős 
összeget, 1.748.700,-Ft-ot kaptunk. 
A magánszemélyek, vállalkozók, egyéb szervezetek adományai is meghaladták a tervezettet, 180.000,-Ft folyt 
be. 
Jelentős bevételi forrásunk még az önkormányzatok támogatása, amely 470.000,-Ft volt az elmúlt évben. 
Az önkormányzatok által nyújtott támogatásokról 2024. december 31-ig tételesen elszámoltunk a támogatók 
felé. 
Ezúton is köszönjük minden tagtársunk nevében az önkormányzatok támogatását. 
Bonyhád Város Önkormányzatának külön köszönettel tartozik egyesületünk, az irodánk működését biztosító, 
Bonyhád, Dózsa u. 32. szám alatti ingatlanban rendelkezésünkre bocsátott helyiség használatáért! 
 
 
Minden támogatónak köszönjük, hogy segítették a tagságunk érdekében végzett munkánkat, egyesületünk 
működését!  
Köszönet vezetőségi tagjainknak, küldötteinknek, akik közbenjártak a támogatások megszerzése érdekében! 
 
Összességében a 2024-es évben 5.075.558,-Ft bevétel folyt be, a kiadási oldal pedig 4.455.647,-Ft volt. A 
maradvánnyal és az előző évi pénzkészlettel december 31-én 2.766.323,- Ft-tal zártunk. Gazdálkodásunk 
eredményességének köszönhetően sikerült – a 2023. évi negatív éves mérleggel szemben – pozitív mérleget 
elérnünk az elmúlt évben. 



 
 
Az ortopédiai vizsgálatok megszűnése miatt még fontosabb szerepet kaptak az egyéb szolgáltatásaink, mint pl. 
a szabadidős programok. 
 
Ezek a programok vonzzák leginkább az új belépőket, mert sok egyedül élő, idős, beteges, mozgássérült ember 
csak az általunk szervezett szabadidős programokon tud részt venni a közösségi életben. 
Az elmúlt évben két színházlátogatást tettünk Kaposváron, fürödtünk Kaposváron és Tamásiban a 
gyógyfürdőben, honismereti kiránduláson vettünk részt Magyaregregyen és Dégen. 
Sétáltunk a Bikali Élménybirtokon a Nemzeti Lovas Színház bemutatójával egybekötve. Ezentúl 2 napos 
kirándulást tettünk a Duna-kanyarban, valamint egy 3 napos kirándulás keretében jártunk Klagenfurtban, 
Villachban, hajóztunk a Wörthi tavon és megcsodálhattuk a Bledi tó szépségét. 
Az elmúlt évben sem maradhatott el az anyáknapi és az Erzsébet-Katalin napi rendezvény sem.  
700-800 fő tagtársunk vett részt ezeken a programokon. 
 
A szolgáltatások szervezésén, az információ- és segítségnyújtáson túl fontosnak tartjuk, hogy odafigyeljünk 
tagtársainkra. A 70., 80. és 90. születésnapját ünneplő tagjainkat a küldöttek meglátogatják, és egy kis 
ajándékcsomag átadásával kívánnak az egyesület nevében sok boldogságot, jó egészséget. Ugyanígy beteg 
tagtársainkat is felkeressük, jobbulást kívánva. 2024-ben 120 tagunk kapott csomagot, illetve karácsony előtt 
minden 80. életévét betöltött tagtársunknak – 130 főnek - vittek küldöttjeink egy kis csomagot, kellemes 
ünnepeket kívánva. 

Az ajándékcsomagok költsége 768.947,-Ft volt, melynek egy részét az SZJA 1 %-ának felajánlásából származó 
bevétel fedezte. 

Köszönjük az adó-felajánlásokat, és kérjük, akinek lehetősége van, a 2025-ös évben is támogassa 
Egyesületünket! 

 
Összegezve elmondhatjuk a 2024. évről, hogy a taglétszám csökkenése ellenére sikerült megőrizni stabil 
gazdasági helyzetünket. Továbbra is rendelkezünk tartalékokkal, ami biztonságot nyújt az egyesület 
működőképességének megőrzéséhez. 
 
A takarékos gazdálkodás, és az egyesület működtetéséből adódó feladatok ellátása mellett - az elmúlt évben is 
–alapvető fontosságúnak tartottuk tagtársaink érdekeinek képviseletét, az információ– és segítségnyújtást, 
szolgáltatások szervezését. 
 
Reméljük, hogy a korábbi évek nehézségeit követően már nem fog jelentősen csökkeni taglétszámunk, és a 
továbbiakban is biztosítani tudjuk a stabil működőképességet, meg tudunk felelni tagságunk bizalmának! 
 

 
Az Egyesület Vezetősége, és a magam nevében köszönöm a küldötteknek az Egyesület és a tagság érdekében 
végzett önzetlen munkájukat! 
Kérem, hogy az idei évben is segítség működésünket, a vezetőség döntéseinek végrehajtását, és a tagjainkkal 
való kapcsolattartást! 
 
 
Bonyhád, 2025. április 25. 
 
 
   Tisztelettel: 
Póthné dr. Veres Gabriella 
                                                                                            elnök 


